
Frågor & svar 
Kommer Friskis at finnas kvar på Väddö?  

Målet är at Friskis skall finnas kvar på Väddö. 

Vad händer med mit träningskort om anläggningen säljs?   

Det är för �digt at säga. Det beror på i vilken form och omfatning som verksamheten drivs 
vidare. 

Skall verksamheten läggas ned? 

Målet är at verksamheten ska finnas kvar på Väddö och vi jobbar hårt för at hita en annan 
lösning. 

Vad händer med mig som funk�onär? 

Du har kvar dit funk�onärskap i föreningen, i den verksamhet som blir kvar eller på annan 
anläggning i kommunen. 

Hur tänker ni at verksamheten skall fortsäta? 

Vi jobbar hårt på at hita en annan lösning för at verksamheten ska kunna fortsäta, 
exempelvis samarbeten med lokala föreningar och företag. 

När kommer verksamheten at förändras? 

Det beror helt på resultatet av försäljningen och i vilken form och omfatning som 
verksamheten drivs vidare. Tills vidare har anläggningen på Väddö öppet som vanligt. 

Kommer priserna at ändras? 

Det är för �digt at säga. Det beror på i vilken form och omfatning som verksamheten drivs 
vidare. 

Kommer öppe�derna at ändras?  

Det är för �digt at säga. Det beror på i vilken form och omfatning som verksamheten drivs 
vidare. 

Kan jag avsluta mit träningskort? 

Har du obundet autogiro kan du avsluta dit träningskort med en månads uppsägnings�d.  
Har du et årskort så kan du inte säga upp det utan det löper på �ll de 12 månaderna har 
gåt. Eventuella förändringar av deta beror på i vilken form och omfatning som 
verksamheten drivs vidare. 

Vågar jag köpa et nyt träningskort nu?  

Ja. Obundet autogiro kan du säga upp med en månads uppsägnings�d. Förändringar av 
årskorten kan komma at göras och är beroende av i vilken form och omfatning som 
verksamheten drivs vidare. 



Hur påverkar deta mig som tränar i Norrtälje, Rimbo eller Hallstavik? 

Inte alls. 

Kommer utrustning at säljas? 

Det beror på i vilken form och omfatning som verksamheten drivs vidare. Vi jobbar hårt för 
at verksamheten skall finnas kvar på Väddö. 

Kommer gruppträningen at försvinna? 

Vi kommer at göra allt för at behålla gruppträningen på Väddö. 

Varför är det just Väddö som behöver säljas 

Styrelsen bedömer at en försäljning av anläggningen på Väddö är en vik�g åtgärd för at få 
föreningens ekonomi i balans. 

Varför kommer informa�onen om det dåliga ekonomiska läget först nu? 

Föreningen har under de senaste åren redovisat dålig ekonomi vilket har kommunicerats ut 
på årsmötena. Årsmötesprotokollen och bokslut finns på hemsidan för allas beskådning.  

Kan ni söka bidrag för at på det sätet behålla anläggningen? 

Vi har sökt bidrag och det fortsäter vi med, men tyvärr är bidragen inte �llräckliga.  

Kan ni söka samarbeten för at på det sätet behålla anläggningarna 

Vi jobbar hårt på at finna samarbeten i olika former för at kunna behålla verksamheten på 
orten.  

Kan kommunen hjälpa �ll ekonomiskt? 

Vi har en dialog med kommunen.  

Hur kommer det sig at anläggningarnas underhåll är e�ersat? 

Det har under de senaste 20 åren inte funnits någon underhållsplan för anläggningarna som 
föreningen äger. 


